
 
Aan: College van B&W 
Van: Willem Loupattij, raadslid 
Betreft: schriftelijke vragen vertrekpremie directeur Avedan 

Almelo, 18 oktober 2019 
Geacht college van B&W, 

Op vrijdag 18 oktober lazen we in de Tubantia dat de huidige directeur-bestuurder van Ave-
dan uit dienst gaat met een vertrekpremie. Het artikel wekt de indruk dat men bij Avedan wel 
een keer aan iets nieuws toe was. De voorzitter van de Raad van Toezicht is vol lof over de 
huidige bestuurder. 

De fractie van de VVD vindt het opmerkelijk dat met een blijkbaar goed functionerende be-
stuurder een vertrekpremie wordt overeengekomen, omdat men wel eens iets anders wil. De 
vertrekpremie zal betaald moeten worden van geld dat voortgekomen is uit subsidie van on-
der andere de gemeente Almelo. De VVD is het niet eens met de uitspraak van de voorzitter 
van de Raad van Toezicht dat de afspraak hier enkel gaat over een afspraak tussen een 
werkgever en een werknemer. Zeker als er geen enkele aanleiding is voor een gedwongen 
vertrek, vraagt de VVD fractie zich ernstig af hoe netjes er met de subsidie van de gemeente 
Almelo wordt omgegaan en wat deze behoefte aan het nieuwe elan feitelijk kost. Vervolgens 
is het zeer relevant of de kosten voor deze regeling effect hebben op de dienstverlening van 
Avedan. We kunnen ons geld tenslotte maar 1 keer uitgeven. 

De VVD is erg benieuwd hoe het college van B&W van Almelo betrokken is in de kwestie, hoe 
zij het standpunt van de Raad van Toezicht beoordeelt en heeft de volgende vragen aan het 
college: 

1. Bent u eerder op de hoogte gesteld van de vertrekpremie, voorafgaand aan het artikel in 
Tubantia? Zo ja, wanneer, op welke manier en wat is uw reactie hierop geweest? 

2. Bent u het met ons eens dat een dergelijke vertrekpremie met de aanvullende motivatie 
(een keer toe aan iets anders) niet voldoende is om op deze wijze om te gaan met subsidie 
geld en niet in lijn is met de motie betreffende maatschappelijke effecten en subsidies? 

3. Heeft u een beeld wat de vertrekpremie exact behelst en een beeld of deze uitlegbaar is in 
het licht van de financiële opgave van de gemeente in het sociale domein? Zo ja, kunt u dit 
aan ons toelichten? 

4. Heeft u het beeld dat de vertrekpremie redelijk en billijk is? Is het navolgbaar hoe deze is 
opgebouwd en uitlegbaar? 

5. Heeft u een beeld van welke middelen deze vertrekpremie wordt bekostigd? (Reserves of 
lopende begroting van Avedan). 

Graag ontvangen we uw antwoorden zo spoedig mogelijk. 

Vriendelijke groet, namens de VVD-fractie, 

Willem Loupattij Raadslid (Tel. 0620100495) 

 


